
Reactiven les negociacions per segregar Mediny�

LÕalcalde de Sant Juli� i un dels regidors de Mediny� 1972-E sÕhan reunit ja

amb Pere Vila per tenir ajuda de la Generalitat

ÒContinuem lluitant per intentar obrir noves vies per tal que Mediny� torni a esdevenir independent de Sant Juli�

de Ramis. Amb lÕajuda de la Generalitat, volem estudiar si hi ha alguna manera de rec�rrer contra la sent�ncia

del Tribunal Constitucional, que el 2017 va tombar la segregaci� dels dos pobles.Ó S�n paraules de lÕalcalde de

Sant Juli�, Marc Puigti� (ERC), que explica que han repr�s converses amb el govern catal� per impulsar

novament aquesta q�esti�. Dijous passat hi va haver ja un contacte a lÕedif ici de la Generalitat, a Girona, despr�s

que lÕequip de govern de Sant Juli� deman�s una reuni� amb el delegat del govern a la demarcaci�, Pere Vila. En

la trobada amb el delegat hi van par ticipar Puigti� i un dels seus socis de govern a lÕAjuntament, Pere Bosch,

regidor del grup Mediny� 1972-E.

Es van transmetre a Vila els acords dÕuna moci� que es va aprovar de manera un�nime en el ple de Sant Juli� del

9 de juliol del 2018. La moci� va ser presentada entre totes les formacions de lÕAjuntament (ERC, Mediny�

1972-E, dues regidores no adscrites, CiU i Independents per Sant Juli� de Ramis i Mediny�-CP). En el text

sÕinstava els par tits a proposar canvis legislatius per intentar restaurar el marc legal que havia perm�s a

Mediny� recuperar la seva condici� de municipi.

ÒMarcar el cam�ÓPuigti� subratlla que el delegat Òconeix molt b� tot aquest temaÓ, ja que quan el Constitucional

va resoldre que Mediny� havia de tornar a dependre administrativament de Sant Juli�, Pere Vila era el president

de la Diputaci� de Girona. Va assumir el c�rrec poc despr�s que el Parlament aprov�s la llei 8/2015, de creaci�

del municipi de Mediny� (el 948� poble de Catalunya). ÒVila est� molt a favor de parlar i explorar nous possibles

camins. Des de lÕAjuntament hem requerit una reuni� a Governaci� i vam acordar que Vila ens hi acompanyar�.Ó

LÕalcalde diu que, despr�s que el Constitucional anulál�s la llei 8/2015, Òla Generalitat �s qui ens havia de

defensarÓ: ÒTot plegat va quedar aturat. Hi va haver els preparatius de lÕ1-O, la injusta aplicaci� de lÕar ticle 155 per

par t de lÕEstat i la marxa for�ada del govern. No ten�em un interlocutor de la Generalitat amb qui parlar i, ara que

hi torna a haver un govern m�s consolidat, hem mogut f it xa novament amb lÕobjectiu que ens aconsellin sobre

quins passos hem de fer. La segregaci� �s una petici� dels dos pobles i lluitarem, no ens volem conformar.Ó

Conclou que un altre prop�sit �s deixar lligat i encaminat el tema amb vista a les eleccions locals del maig per

tal que el nou govern municipal que es formi no es faci enrere, sin� que continu� en aquesta l�nia.
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